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Nämndens presidium var den 9 okt inbjuda till ett samverkansmöte med Region Stockholm, 
där man presenterade ett antal planerade förändringar i sjukvårdsutbudet för Västerort. 
 
De mest oroväckande förändringarna handlar om nedläggning av husläkarjour- och 
fotvårdsmottagningar.  
 
Brommaplans husläkarjour ska läggas ner. Brommaborna kommer i stället att hänvisas till 
närakuterna i exempelvis Järva eller Haga. Detta innebär självklart en försämring för de 
många boende i Bromma som använt sig av mottagningen. 
 
De sex fotsjukvårdsmottagningarna i Bromma ska läggas ner och verksamheten ska istället 
knytas till vårdcentralerna. Vi befarar att detta kommer att få negativa konsekvenser för 
många boende på särskilda boenden och trygghetsboenden, som idag har fotvård som en 
behövlig och tillgänglig vård på eller i nära anslutning till sitt boende. 
 
Vi önskar få svar på följande frågor: 

1. Hur ser förvaltningen på dessa och övriga planerade förändringar i primärvården? 
2. Hur kommer förändringarna att påverka samverkan mellan stadsdelen och regionen? 

 
 
  


